
 
Referat 

Skolebestyrelsesmøde 
Torsdag den 14. januar 2020 kl. 17.00 – 18:30  

Mødet holdes virtuelt på Teams. 
 
Mødedeltagere: Thomas Vedel, Jacob Seier Petersen, Sanne Krogh, 
Lisbeth Gasbjerg, Jane Hagelskjær (suppleant) Barbara Bjørnestad 
Kolby, Hanne Damgaard Petersen, Dorte Hertz og Per Jensen, Nikolaj 
Stubberup (ikke tilstede), Laust Kruse (ikke tilstede). 

 

1) Godkendelse af referat og dagsorden 

Referat og dagsorden er godkendt.  

2) Nyt fra ledelsen 

Det har været en hektisk opstart på det nye år. De små 
klasser skulle lige startes ordentligt op. De store var 
kommet godt ind i en gænge. Selvom der var lagt en plan, var 
der en del der skulle finpudses med de små årgange. I løbet 
af uge 2 blev der justeret en del på undervisningen. Her i 
løbet af uge 3 er der kommet mere ro på. Vi har stor fokus på 
de sårbare elever, og der er mange af de sårbare elever inde 
i nødundervisning. I nødpasning har vi ca. 50 børn inde. Der 
er givet meget brede rammer for, hvem der kan komme i 
nødpasning. Derfor regner vi med, at der stille og roligt vil 
komme flere og flere børn i løbet af ugerne.  

Thomas har fået henvendelser fra forældre i indskoling, der 
mener, at de opgaver der bliver givet, ikke kan løses af 
børnene selvstændigt. Der opfordres til at lærerne kører 
undervisning online i hele undervisningstiden. Det gør det 
nemmere for børnene at løse opgaverne i samarbejde med 
lærerne. Det er indtrykket at det fungerer godt i de store 
klasser, hvor de har hele undervisningen online. Det påpeges, 
at det ikke er så nemt at køre undervisningen online for de 
små elever, da de ikke alle har adgang til en computer 
derhjemme. 

Der opfordres til at Per sender en opdaterende mail eller 
video til alle forældre hver uge, hvor Per fortæller lidt om 
status på hvordan det går.  

Vi arbejder på at få ansat en medarbejder til kantinen, som 
kan supplere Kanpla bestillingerne med friskbagte boller mm. 
Vedkommende skal også byde ind i at opstarte egen 



madproduktion i kantinen igen. Vi har haft en snak med 
Madfærd om muligheden for at få dem ind, men Madfærd skal 
bruge 80-100 m2 køkken. Det har vi ikke lige nu.  

3) Nyt fra elevrådet  

Elevrådet er ikke tilstede. De kommer på ved næste møde. 
 

4) Kort oplysning om, hvordan mødet for kommende O. årgang gik i 
november ved HDP og Lisbeth (O) 

Lisbeth synes det var rigtig fint at være med til mødet. Men 
Lisbeth efterlyser, at 0. klasselærerne deltager mere synligt 
i mødet med flere detaljer om dagligdagen for en 0. 
klasseelev. Der blev også efterlyst en rundvisning for 
forældrene. Alle 0. klasselærerne skal være repræsenteres på 
den video, der vises.  

0. klasseintroduktionsmødet skal på bestyrelsesdagsorden 
inden næste introduktionsmøde.  
 

5) Opdatering af oversigtsskema omkring årets indsatsområder og 
arbejdsgrupper i skolebestyrelsen, som er udsat, ind til en 
ny skoleleder er ansat (vedhæftet som bilag). Opfølgning på 
beslutning fra sidste skolebestyrelsesmøde (O) 

Der mangler tilføjelse af deadlines for de enkelte 
arbejdsgrupper. Per sørger for at det kommer på. 
 
 

6) Drøftelse af og beslutning om, hvordan vi håndterer 
forældrehenvendelser til skolebestyrelsen (O+D+B) 

En udpeget bestyrelsesrepræsentant (p.t. formanden) for 
bestyrelsen modtager alle henvendelser fra forældre. 
Bestyrelsesrepræsentanten beder de pågældende forældre om at 
henvende sig til den pågældende lærer, der er relevant i 
forbindelse med henvendelsen. Alternativt anbefales 
forældrene, at tage kontakt til afdelingsleder eller 
skoleleder, for en drøftelse af henvendelsen. Henvendelser af 
mere generel karakter, f.eks. forespørgsler om kantinen, 
cykelskure m.m. vil blive sat på under et fast punkt på 
dagsorden - ”Nyt fra forældrene”. Punktet er et 
orienteringspunkt. 



 

7) Status på ansættelsesudvalgets arbejde (ansættelse af ny 
skoleleder). Hvor langt er vi i processen? Hvordan forbereder 
ansættelsesudvalget sig til møde den 22. januar? (O+D) 

Der er p.t fire ansøgere. Derudover har der været et besøg 
fra en mulig ansøger. Men den ansøgning har vi ikke modtaget 
endnu. Torben Steen har ikke modtaget henvendelser fra 
potentielle ansøgere. 
 

8)  Evt.  
 

9)  Forslag til punkter på næste dagsorden 

• Revidering af skolens antimobbestrategi. 
• Drøftelse af, hvad der skal ske med skolens kantine på 

lang sigt 
• Økonomi – budget 2021 og regnskab 2020 

 
 
 
 
 


